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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,  
održana u utorak 30. siječnja 2018. godine 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 
 
 
 
Sjednicu je u 17,05 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA IZVRŠIO JE PROZIVANJE 
VIJEĆNIKA 
Obavještava da su vijećnici Petar Ćurić i Ivan Nekić opravdali izostanak sa sjednice.  
 
PRISUTNI–ODSUTNI: 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-

STEPANOV 
IDS- HNS-ISU-ZELENI   

3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  Odsutan 
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS Prisutan od 18,50 sati 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S. Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ Odsutan 
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, utvrđujem da je 
prisutno 22 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati, a dolaskom Danijela Ferića tijekom 1. točke dnevnog reda prisutno je 23 
vijećnika. 
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POZDRAVLJA 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika 
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamj pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamj.proč. UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVIĆ, zamj. proč. UO za prost., kom.sustav i imovinu  
MIRNA MOŠNJA, upravni odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule 
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula 
BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking Pula 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV Pula–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula 
LORETTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula 
NADA KATIĆ, Savjet mladih Pula 
PAOLO PELESK, Savjet mladih Pula 
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
 
Poziv s materijalima za 6. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 24. 
siječnja 2018. godine, osim materijala za točku 13. koji vam je dostavljen 26. siječnja 2018. 
godine.  

 
Uz navedeni poziv vijećnicima je na znanje, dostavljeno: 

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
srpnja do 31. prosinca 2017. godine.  

 
Dana 15.12.2017. dostavili smo vam na znanje: 
-Rješenje o imenovanju predsjednice i članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pula, te 
- dana 29.01.2018. godine Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec prosinac 2017.godine 

 
Dana 29.01.2018. godine dostavili smo vam Amandmane Kluba vijećnika SDP-HSU, 
podnesene sukladno Poslovniku, u roku i od strane ovlaštenog predlagatelja, i to na: 

- prijedlog Programa rada Gradskog vijeća za 2018. godinu 
- prijedlog Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
- prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 
 

Na dan održavanja sjednice vijećnicima je dostavljen  
- Amandman Odbora za statut i druge opće akte na prijedlog Izmjena Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
- Amandmane Gradonačelnika na prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 
 

Vijećnicima su dostavljena Izvješća o radu nadležnih odbora u pripremi ove sjednice i to: 
Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i 
financije i Odbor izbor i imenovanja 

 
Materijali i prijedlozi akata za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  

 
Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, stavlja na 
glasanje dnevni red 6. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 24. siječnja 2018. sa 15 
točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 22 glasa „ZA“ usvojilo za 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule-Pola slijedeći 
 

D N E V N I R E D 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 5. sjednice Gradskog vijeća od 11.12.2017. god. 
3. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2018. godinu 
4. Donošenje: 

a) Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
b) Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

5. Donošenje Izmjena Osnova pravila mjesnih odbora 
6. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog izmjena i dopuna 

Statuta Osnovne škole Vidikovac Pula 
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7. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za osnivanje založnog prava na 
koncesiji 

8. Donošenje Odluke o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule 
radi osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule) 

9. Donošenje: 
a)  Rješenja o imenovanju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

čitaonice Pula 
b) Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne ustanove Pula 

Film Festival 
10. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – Gradskog 

kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
11. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih 

odobrenja  
12. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Ugovora o javnom interesu i 

osiguranja javnog prijevoza u Gradu Puli, Gradu Vodnjanu, Općini Fažana, Općini 
Ližnjan i Općini Medulin za razdoblje od 2018 do 2027. 

13. Donošenje Odluke o pružanju javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada 

14. Donošenje Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama 
za uklanjanje odbačenog otpada 

15. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 
stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2018. godinu 

 
AD -1. Vijećnička pitanja 

 
Na prošloj sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje: 
Gordana Ferenčić, Roberto Fabris, Redžep Raimović, Kristina Rabar te su danas još javili 
Sanja Radolović, Mirko Jurkić, Radenko Ognjenović, Igor Belas, Siniša Gordić, Gordana 
Čakić. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
Hvala. 
Dobar večer svima, buna sera a tutti. 
Ja imam dva pitanja. 
Prvo pitanje je za Gadonačelnika Grada Pule Borisa Miletića, a drugo pitanje će biti za 
gospođu Vesnu Dukić, TD Kaštijun Pula. 
Postaviti ću najprije pitanje Gradonačelniku Pule, gospodinu Borisu Miletiću. 
Poštovani, svi zajedno s velikim zanimanjem i zabrinutošću pratimo sve što se ovih dana 
događa s našim pulskim brodogradilištem i jako dobro znamo što Uljanik predstavlja za naš 
Grad i kolika je uloga brodogradilišta u razvitku Pule. 
Gradonačelniče, bili ste u Brisselu kada je Europska komisija odobrila državna jamstva koja 
je Vlada dala kako bi Uprava brodogradilišta dobila kredit od 96.000.000,00 eura. Ima li 
Grad Pula neki instrument kojim može pomoći brodogradilištu te ima li brodogradnja 
budućnost u Puli ? 
 
TIZIANO SOŠIĆ.  
Imate riječ gospodine Gradonačelniče. 
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BORIS MILETIĆ: 
Hvala lijepa predsjedniče, buona sera a tutti, dobar večer svima, uvažene vijećnice, uvaženi 
vijećnici. 
Prije svega želim vam se zahvaliti na postavljenom pitanju jer je sigurno tema najvećeg 
pulskog, pa i istarskog poduzeća, brodogradilište «Uljanik» koji u sebi sadrži unutar Uljanik 
grupe i brodogradilište «3.maj», jedno od vrlo bitnih i sa pravom ste rekli da dijelite 
zabrinutost, reći ću, značajan gospodarski subjekt, ne samo za ekonomiju i gospodarstvo 
Grada Pule, Istarske županije, već ću reći i za gospodarstvo Republike Hrvatske, odnosno 
usuđujem se reći i za brodograđevnu djelatnost na razini Europe. 
 Vrlo je teško sažeti u ovo kratko vrijeme koja je trenutna situacija, barem onime čime 
ja raspolažem informacijama u brodogradilištu Uljanik, ali mislim da nam je svima skupa 
obveza prisjetiti se da de-facto je Pula svoj najveći razvoj i oblike grada koje danas imamo 
upravo doživjela zahvaljujući odluci Austro-Ugarske monarhije o tome da se na ovome 
bazenu, u našemu zaljevu, izgradi glavna ratna vojna luka Monarhije i samim time, 
normalno, brodogradilište. Tada započinje jedan ubrzani značajan razvoj našega grada i 
usuđujem se reći da grad i brodogradilište u jednoj simbiozi žive već više od 162 godine. To 
je jedna duga tradicija, to je jedna tvrtka koja je po hrani pothranila i prehranila brojne naše 
obitelji, školovala brojne studente, izgradila veliki broj unutar društvene zajednice i stanova i 
sportskih objekata i mogao bih nabrajati dalje. I logično je kada jedno takvo poduzeće 
zapadne u teškoće, a ono se danas nalazi u teškoćama, da moramo svi skupa koji smo 
odgovorni prema ovome gradu dijeliti tu zabrinutost, neovisno što je brodogradilište u 
privatnom vlasništvu podsjeti ću da je u toku pristupa Europskoj uniji pri zatvaranju 
poglavlja koje se odnosi na konkurenciju, posebice bila naglašena problematika hrvatske 
brodogradnje i da su tada brodogradilišta u Hrvatskoj krenula ka restrukturiranju, dok je naše 
pulsko brodogradilište odabralo put privatizacije. . 
 Jednako tako kada govorimo o strukturi vlasništva ne možemo ne spomenuti da su 
osim Uljanika sva hrvatska brodogradilišta, 3.maj i Viktor Lenac i Trogir i Brodosplit, u više 
navrata bili sanirani i državnim sredstvima, sredstvima Državnog proračuna, a da jedino 
pulski Uljanik to nikada nije bio.  
 Kada me pitate koji su naši instrumenti u smislu odnosa grada i brodogradilišta i 
pomoći, onda se valja prisjetiti konca 90-tih godina, konkretno 1999. ili 2000. godine kada je 
Grad Pula, gradska komunalna društva, sva svoja potraživanja prema brodogradilištu Uljanik 
kompenzirao udjelima u Luci Pula, današnjoj Luka Pula d.o.o., a to je tada iznosilo nešto više 
od 65.000.000,00 kuna, a podsjetit ću vas da je ukupno realizirani proračun tada bio negdje 
oko 138.000.000,00 kuna, ako se ne varam, što znači da je taj iznos de facto veličina jednog 
izvorno dijela proračuna Grada Pule. I tadašnja gradska uprava, vodstvo Grada Pule je 
svjesno donijelo tu odluku, jer je sve drugo značilo dodatne poteškoće poslovanja Uljanika, 
vjerojatan stečaj i zatvaranje brodogradilišta. 
 Jednako tako želim istaknuti da je Grad Pula – Pola i gradska uprava u svim odlukama 
koje su smo donosili, a ticale su se brodogradilišta, tu prvenstveno mislim na usvojene 
prostorne planove Grada Pule, kao i Generalni urbanistički plan Grada Pule, područje 
Uljanika tretirao prostorno planskim-dokumentima koji se odnose na brodograđevnu luku. 
Jednako tako svi infrastrukturni zahvati bili su vođeni, podsjetit ću na izgradnju obalnog 
kolektora na način da se brodogradilištu omogući nesmetan pristup kako cestom tako i 
prugom odnosno morskim putem za sve njihove proizvodne aktivnosti odnosno sve operacije 
koje se unutar brodogradilišta odvijaju. Dakle, ukoliko mogu podvući jednom riječju 
napravili smo sve što je bilo u našoj moći i u našoj ingerenciji kako bi, opet ću se vratiti, 
doista grad i brodogradilište u jednoj skladnoj simbiozi. 
 Sigurno kada govorimo o nastalim poteškoćama, nelikvidnosti, insolventnosti, 
gubicima, da bismo mogli jako dugo razrađivati što je sve tome doprinijelo. To nije sigurno 
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problem od jučer, niti prekjučer, brodogradnja u Europi je u jednoj, reći ću, otežanoj poziciji 
već više desetljeća, brojna brodogradilišta su se u Europi zatvorila poput onih u Poljskoj i 
Njemačkoj iz razloga što su to djelatnosti koje moraju biti konkurentne na svjetskome tržištu. 
I kada govorite o razgovorima koje sam vodio zajedno sa kolegom Županom u Europskoj 
komisiji, posebice u Odjelu konkurentnosti, koji nadgleda državne potpore prema 
Trgovačkim društvima, onda svi skupa, ukoliko želimo zadržati brodograđevnu djelatnost u 
Europi, moramo razmišljati na koji način osigurati te konkurencije spram zemalja 
Jugoistočne Azije, posebice Južne Koreje. No, o tome ću možda malo kasnije.  
 Ne možemo smetnuti s uma veliku svjetsku gospodarsku krizu, koja je kulminirala 
2008., 2009. godine, kada su naprosto vozarine do te mjere pale da nije bilo moguće tada 
popuniti knjigu narudžbi i to je tada bio veliki problem kako zadržati proizvodnost unutar 
brodogradilišta, ne možemo jednako tako zanemariti određene probleme koji su se pojavili 
zbog toga što proizvodnost odnosno proizvodnja nije bila u punom pogonu, a velikih 
otpuštanja radnika nije bilo. 
  Jednako tako brodogradnja je jedan vrlo kompleksan i složen proces koji nije visoko 
profitabilan. Profitabilnost unutar brodogradilišta su 5, 6, 7 %. S druge strane značajan je 
benefit, doprinos široj zajednici od brodogradnje u smislu lanaca malih i srednjih 
poduzetnika, odnosno dobavljača. Ne manje bitno je sve ono što ta industrija osigurava i u 
obrazovnom procesu od srednjih tehničkih škola, fakulteta, koji se bave strojarstvom, 
brodogradnjom. Stoga držim da bi svaka država, pa tako i Republika Hrvatska učinila, 
odnosno Vlada ove zemlje, posegnula za onim instrumentima koje Komisija odobrava, a to je 
takozvana dozvoljena državna potpora u obliku izdavanja jamstva u visini od 96.000.000,00 
eura, što u konačnici nije pomoć u obliku novca iz Državnoga proračuna već jamstvo kako bi 
se poduzeće u poteškoćama, čija bilanca ne može osigurati jamstva prema poslovnim 
bankama, putem državnog jamstva mogla zadužiti kako bi isplatila plaće svojim radnicima, 
ali jednako tako podmirila dio dugova prema svojim kooperantima, odnosno dobavljačima. I 
to je Komisija promatrala da li je to dozvoljena državna potpora koja može biti jednokratna, 
nakon čega je neophodno u roku od 6 mjeseci izraditi program restrukturiranja koji će 
omogućiti održivost brodogradnje i daljnje poslovanje našeg brodogradilišta u narednom 
razdoblju bez državne potpore. 
 Već sam rekao zašto je to tema, ne samo Grada Pule i Istarske županije, već i 
Republike Hrvatske. To je stoga što Hrvatsko gospodarstvo je u značajnoj mjeri ovisno o 
rezultatima turizma u Hrvatskoj. Udio turizma u BDP-eu Republike Hrvatske je na visokih 
24 posto. To nema, ukoliko se ne varam, nema niti jedna članica Europske unije tako visok 
udio turizma u BDP-eu i držim da bi bilo potrebno na nivou Vlade, resornih ministarstava, 
učiniti sve kako bi se sve one proizvodne djelatnosti, aktivnosti, a brodogradnja definitivno je 
proizvodna djelatnost, reći ću i radno intenzivne djelatnosti, kako bi te djelatnosti opstale, jer 
osim velikog broja zaposlenih, nemojmo zaboraviti da je brodogradnja gotovo 100 postotno 
orijentirana na izvoz i na svjetsko tržište. Tako mislim i to sam javno rekao nedvosmisleno da 
je Vlada Republike Hrvatske i sam premjer s kojim sam razgovarao u više navrata, jednako 
tako i sama potpredsjednica Vlade, ministrica gospodarstva, gospođa Dalić, da su jedino 
moguće i ispravno postupili kada su odlučili izdati jamstvo kako bi se unutar brodogradilišta, 
reći ću, kolokvijalno uhvatilo zraka, jer to nije konačno rješenje. Pred nama, pred 
brodogradilište je sigurno jedno razdoblje unutar kojeg će trebati napraviti program 
restrukturiranja. I ono što je bitno pronaći strateškog partnera koji će biti komplementaran 
našem brodogradilištu i koji želi ulagati u brodogradnju. 
 Kada kažem da je na nama težak put to doista tako i mislim, jer ukoliko želimo da 
brodogradnja opstane u našem gradu, ja od svega srca to činim i želim, vjerujem i svi koji 
ovdje sjede, onda je neophodna i visoka razina odgovornosti svih sudionika u tom procesu. 
Kada kažem svih sudionika mislim na radnike, mislim na sindikate, mislim na Upravu, 
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mislim na lokalnu i regionalnu samoupravu, mislim na Vladu Republike Hrvatske, resorna 
ministarstva i u konačnici na Europsku komisiju jer će trebati svi ti dionici dati svoj obol i 
donijeti određene odluke kako bi se osigurala opstojnost i održivost brodogradnje u 
Hrvatskoj. Time mislim normalno i na naš Uljanik. Dakle, to će biti ključan period, narednih 
nešto manje od 6 mjeseci, jer vrijeme već teče, gdje je ključno iznaći i to je posao Uprave 
strateškog partnera, koji je voljan uložiti svježi kapital kako bi se ta bilanca trgovačkog 
društva popravila i kako bi TD moglo poslovati na tržištu bez državne potpore. To ponavljam 
jer su to uvjeti koje je potrebno zadovoljiti kako bi se poštovala Uredba o slobodnom tržištu i 
konkurencija, odnosno tržišno natjecanje. 
 Ja mogu reći iz svoje perspektive da smo kao gradska uprava, ja osobno, ono što je u 
našoj moći učinili sve i u Zagrebu i u Bruxellesu, i radovao sam se toga dana kada je jamstvo 
odobreno, kada su nakon 9 dana zakašnjenja isplaćene plaće radnicima, i držim da je to 
jedino ispravan put za naš grad, ja ću napraviti sve kako bi Uljanik ostao održiv, kako bi se 
dalje proizvodili brodovi više dodatne vrijednosti. Tu mislimo normalno na jaružare, na 
putničke brodove, one brodove čiju tehnologiju još uvijek dalekoistočne zemlje nemaju i gdje 
mi jednostavno prema njima cjenovno, kada kažem mi, mislim na cijelu Europu, vrlo teško 
možemo konkurirati.  
 Stoga još jednom ponavljam obzirom da će u tim procesima biti potrebne odluke i 
Grada Pule i Istarske županije, koristim ovu priliku najaviti svima da ćemo ubrzo imati i 
određenu tematsku sjednicu Gradskoga vijeća na tu temu kada se budu znali planovi 
restrukturiranja, poznati strateški partneri brodogradilišta, gdje će i na vama uvažene 
vijećnice i uvaženi vijećnici biti odluke na koje ćemo morati donijeti zajednički stav i u 
konačnici odlučiti. 
 Ne znam da li sam vam uspio odgovoriti na pitanje. Sigurno da bih mogao o tome  
jako puno govoriti, ali pokušao sam čim je to moguće više sažeti i kazati nedvosmislen stav 
ove gradske uprave i ove politike koja vodi ovaj grad, tako da apsolutno ćemo napraviti sve 
da Uljanik ima budućnost u gradu Puli jer ono, kako Uljanikovci vole kazati, dok je mora biti 
će i brodova, a Uljanik je jedno od rijetkih poduzeća koje može izgraditi najsofisticiranije 
brodove. Prema tome vjerujem u radnike Uljanika, vjerujem u veliko akumulirano znanja i 
tehnologije kojom raspolažu i vjerujem u održivost Uljanika, naše tradicije, našega ponosa i 
nečega što je doista do sada othranilo, školovalo brojne, brojne generacije Puležana.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Radilo se o izuzetno važnom pitanju i javnoj zainteresiranosti za Uljanik, zbog teme 
kao takve koja je izuzetno važna došlo je malo do vremenskog prekoračenja od 5 minuta pa 
ćemo produžiti vijećnička pitanja za taj period, tako da ne budu drugi vijećnici zakinuti, ali 
kažem radilo se o izuzetno važnom pitanju za cijeli naše grad. 
 Riječ ima vijećnica Gordana Ferenčić, da postavi drugo pitanje. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Prije svega htjela bih se za prvo pitanje zahvaliti Gradonačelniku Borisu Miletiću, koji 
se stvarno potrudio i dao je opširan odgovor. 
 Moje drugo pitanje upućujem Vesni Dukić u svezi Kaštijuna. 
 Pitanje se odnosi na odlagalište otpada Kaštijun. Vidimo da se svi hrvatski gradovi 
pripremaju za novi način prikupljanja i naplate otpada. Pula zajedno s Herculaneom već 
gotovo 10 godina intenzivno radi na tome i puno toga je dobroga po tom pitanju napravljeno 
od uvođenja zelenih otoka, zatim odvajanja otpada od vrata do vrata, niza edukacija i slično, 
 Moje se pitanje odnosi na Kaštijun, odnosno u kojoj je fazi rad u postrojenju, da li je 
stigla uporabna dozvola, te kada bi Centar mogao početi sa radom. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo Vesna Dukić imate riječ. 
 
VESNA DUKIĆ: 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, poštovane kolegice, dobar večer. 
 Krajem prošlog tjedna preuzete su i preostale uporabne dozvole. Htjela bih podsjetiti 
da se radi o pet uporabnih dozvola. Prva, odnosno faza nula, odnosila se na pristupnu 
prometnicu i raskrižje na Medulinskoj cesti. Ona je izgrađena i predana Gadu Puli. Preostale 
4 upravne dozvole za fazu 1,2,3,4, predmet su ugovora o izvođenju i radova na Kaštijunu. 
Htjela bih podsjetiti da je sa izvođačem radova ugovor sklopio Fond za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost. Time se pojednostavljuje tada priča što dalje. U ovom momentu 
izvođač priprema kompletnu dokumentaciju da bi ove 4 izgrađene faze, koje su dio ugovora, 
predao Fondu za zaštiti okoliša i energetsku učinkovitost, nakon čega će i Kaštijun preuzeti 
od Fonda. Nakon preuzimanja od strne Fonda nama predstoji priprema za početak rada 
postrojenja, odnosno prihvata pogona. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. 
 Kolegice Ferenčić da li ste zadovoljni odgovorima. 
/G. Ferenčić : Zadovoljna sam. Zahvaljujem gospođi Vesni Dukić/. 
 Hvala vam. 
 Ipak molim vijećnike ako dva pitanja mogu postaviti odmah na početku, jedno i 
drugo, pomoći će mi u radu. 
 Kolega Fabris imate riječ. 
 
ROBERTO FABRIS: 
 Dobar večer svima.  
 Jedno pitanje izbijano je iz rukava, ali ja ću opet probati pitati gospođu Dukić, jer 
ovako sličan odgovor dobili smo i prije dva mjeseca. Moje je pitanje kratko. Da li su istinite 
informacije da ima jako puno problema i tehničkih nedostataka na postrojenju koje je na 
odlagalištu i kada možemo više očekivati puštanje u rad Županijskog centra Kaštijun. Ovo 
što ste sada odgovorili to ste odgovorili i prije dva mjeseca i svaki put čeka se i dobit ćemo 
zadnje. 
 Drugo pitanje postavljam pročelnici za kulturu Jasmini Nini Kamber. 
 S obzirom da vidimo da se broj turističkih gostiju svake godine u gradu Puli 
povećava, što je vrlo dobro i pohvalno za sve nas i vjerojatno od toga imamo korist, što je 
rekao Gradonačelnik, nažalost, najviše od turizma se popunjavamo, pitam vas: da li 
razmišljate o proširenju turističke ponude grada Pule to jest počeli razmišljati turistički 
koristiti stare Austro-Ugarske tvrđave, pa makar ih za početak pročistiti od stare zapuštene 
drače, od stabla, jer smatram da malo koji grad ima takvu povijesnu ostavštinu. I te tvrđave 
imao sam priliku obići, vjerujem da bi bio veliki interes i veliki dobitak za ovaj grad. 
Hvala. 
 
TIZANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam gospođu Vesnu Dukić ako se može ponovo obratiti Vijeću i dati odgovor na 
postavljeno pitanje. 
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VESNA DUKIĆ: 
 Još jednom hvala na pitanju. 
 Ja jesam prije dva mjeseca rekla da čekamo. Međutim, večeras je ipak odgovor bio da 
smo preuzeli dozvole. Za mene to je jako, jako velika razlika, jer čekajući dozvole i imati 
dozvole u rukama je velika razlika. Uporabne dozvole su uvjet za niz drugih aktivnosti koje 
Kaštijun, kao budući operater postrojenja mora napraviti, a uvijek za tu dokumentaciju, 
između ostaloga je i dozvola za gospodarenje otpadom i dozvole za prijevoz otpada i još niz 
drugih akata koje moramo imati da možemo početi raditi, uvjet za njih su uporabne dozvole. 
Tako da za mene riječ da imamo uporabnu dozvolu je bitno, bitno velika razlika u odnosu da 
je očekujemo. U tome da li će to biti za dva dana, za 15 dana ili za 20 dana, meni je vrlo 
teško govoriti. Ja sam rekla da najprije treba Fond za zaštitu okoliša od izvođača radova s 
kojim ima ugovor preuzeti postrojenje. Osim uporabljive građevine, postoje i neke ugovorne 
obveze koje izvođač mora ispuniti i predati svu kompletnu dokumentaciju. Ako treba ja i to 
mogu pojasniti. Tu se radi o svim projektima izvedenog stanja, o svim e-mailovima, o svim 
certifikatima, o svojoj dokumentaciji od svakog pojedinog stroja. To nije mala 
dokumentacija, to nije mali posao. Nakon toga će Fond predati Kaštijunu postrojenje. Mi ne 
možemo isti dan započeti s radom postrojenja jer postoje neke tehničke stvari koje mi na 
postrojenju možemo napraviti, tako da bi bilo vrlo neodgovorno da vam ja kažem danas da će 
to biti niti 01.02.2018. godine, niti 01.03.2018. godine, ali vjerujte, osim što Fond i izvođač 
radova pripremaju dokumentaciju, naša tehnička podrška u cijelom tom dijelu je vrlo, vrlo 
velika. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelnik ima riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala vam predsjedniče. 
 Pokušati ću biti kratak, iako po našem Poslovniku kada je neka bitna tema, odgovor 
može umjesto 5 min trajati 10 minuta. Ja mislim da je prva tema zaslužila apsolutno 10 
minuta i da nismo prekoračili ovlasti Poslovnika, ali tema Kaštijuna je po meni jednako bitna 
i ono što direktorica nije kazala ja mislim da je vrlo, vrlo bitno pojasniti. 
 Reći ću smo nekoliko bitnih elemenata. 
 Centar za gospodarenje otpadom u Hrvatskoj su prihvatile izgraditi dvije županije, to 
je Primorsko-goranska i Istarska županija iz razloga što držimo da je održiv razvoj temeljen 
na čistom okolišu i zaštiti prirode. 
 Ključni elementi za izgradnju Županijskog centra za gospodarenje otpadom je prije 
svega Zakon o otpadu kojeg je predložilo nadležno ministarstvo, usvojio Sabor RH. Tim 
Zakonom je definirana tehnologija u RH. Drugi ključni element kada govorimo o gotovo 
27.000.000,00 eura , koje je Istra dobiva iz Europskih fondova, kao bespovratna sredstva za 
izgradnju Županijskog centra, je dodijeljeno putem akreditirane agencije, direktorica kaže 
Fond, vjerojatno možda gledatelji nisu toliko u tome kao što je ona svakodnevno, radi se o 
Fondu zaštite okoliša i energetsku učinkovitost. Dakle, vladinoj agenciji koja je vodila 
postupak javne nabave, koja je ugovaratelj projekta i koja je ugovorila stručni projektantski 
nadzor i još uvijek državni nivo je u posjedu navedenog Centra. Ono što je naše poduzeće 
Kaštijun d.o.o. u suvlasništvu Grada Pule i Istarske županije 51:49 %, da budem vrlo 
precizan, cijelo vrijeme činilo i za što smo mi trošili proračunske novce, nemojmo to 
zaboraviti, je upravo jedna tehnička pomoć samome projektu i normalno potrebna edukacija, 
obuka djelatnika kada Centar započne s radom to onda mora besprijekorno funkcionirati. 
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  U međuvremenu se mijenjao zakon, u međuvremenu je donesena Uredba koja 
definira način prikupljanja otpada, o kojoj danas raspravlja Gradsko vijeće Grada Pule, 
brojna druga gradska i općinska vijeća u Republici Hrvatskoj, jer su rokovi definirani sa 
koncem mjeseca siječnja, a koje itekako utječu na jedan kompletno novi sustav na koji će se 
u Hrvatskoj prikupljati i obračunavati cijena prikupljanja otpada. Dakle, mi prelazimo na 
jedan kompleksno novi, drugačiji, po meni moderniji, kvalitetniji sustav, nego što je to bio do 
jučer. Jučerašnji model je bio vrlo jednostavan, kante su se praznile u kamione, kamion ih je 
malo prešao i danas imamo jedno brdo na Kaštijunu, koje je brdo smeća, koje je dosta veliko, 
vidljivo i sa mora i sa Ipsilona. Jednako je tako i kraj Zagreba. Nedavno se mogla gledati 
slika galebova kod Splita, i mogu nabrajati brojne mnoge druge gradove, Makarsku, 
Koprivnicu itd. Prema tome radi se doista o jednoj velikoj promjeni na koju ćemo se svi 
skupa morati naviknuti da više smeće se ne tretira kao otpad, nego kao značajnu sirovinu koja 
se može iskoristiti, prije svega, kroz primarnu selekciju, počeli smo educirati naše najmlađe u 
vrtićima prije 10.godine, postigli značajne rezultate, ne samo u Istri već i u Hrvatskoj , ali je 
još dug, dug, daleki put do one ciljane veličine od 40 ili 50 % selektiranog otpada u 
primarnom prikupljanju otpada. Ne želim ovo govoriti kao bilo kakvo odmicanje od 
odgovornosti, jer smo jedna od rijetkih županija koja je prihvatila odgovornost i išla u taj 
postupak izgradnje Županijskog centra za gospodarenje otpadom, ne znam kako će Vlada 
tretirati sve druge županije, osim Istarske županije i Primorsko-goranske koje to nisu učinile i 
tko će za njih plaćati penale, da li će to biti svi porezni obveznici Hrvatske ili poreznih 
obveznici tih jedinica lokalne samouprave koje to nisu postigle. No, nama je sigurno održivi 
razvojni prioritet, čista priroda, ekologija je nešto za što smo odvojili ne mali iznos 
proračunskih kuna, jer smatramo da je to jedini ispravan put. Ali kažem, još jednom 
prihvaćam apsolutno svu odgovornost koju mi na lokalnoj razini imamo, ali je cijeli postupak 
javne nabave, ugovaranje poslova, nadzora, projektantskog stručnog nadzora vodio Fond 
Ministarstva zaštite okoliša i ono na čemu smo insistirali da taj projekt mora biti napravljen 
kako je i ugovoren bez ikakvih mana, kako bi sutra Kaštijun mogao funkcionirati i kako bi 
konačno iz otpada izvukli one sirovine koje se mogu ponovno koristiti, a na odlagalište 
odložiti minimalnu moguću količinu otpada kojeg jednostavno nije moguće koristiti za bilo 
koje svrhe. I s druge strane današnja tema Gradskoga vijeća je upravo Odluka o prikupljanju 
otpada da omogućimo individualizirani pristup na način kada se steknu tehnološki uvjeti da 
onaj koji proizvodi više otpada plaća više, onaj koji odvaja otpad i proizvodi manje otpada da 
plaća manje. To su direktive i želje kojima mi stremimo. To su normativi koje moramo 
postići, u protivnom ćemo biti primorani plaćati određene penale.  
  
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem Gradonačelniče. 
 Odgovor na pitanje Uljanika je izuzetne važnosti, trajao je 15 minuta i zato ćemo 5 
minuta produžiti, ali i da je trajao 20 minuta, mislim da građane to jako zanima i Vijeće mora 
biti kvalitetno informirano, kao što ste Gradonačelniče to učinili i ja se u ime Gradskog vijeća 
zahvaljujem. 

Treba odgovoriti i na drugo pitanje, pa pozivam pročelnicu Jasminu Ninu Kamber da 
se obrati Vijeću.  
  
JASMINA NINA KAMBER: 
 Dobar večer svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 U potpunosti se slažem s vama. Ti naše velebne tvrđave nesumnjivo predstavljaju 
jedinstveno povijesno naslijeđe, da se treba bolje brinuti o njima treba, to uopće nije pitanje. 
Međutim, tvrđave su u pretežitom vlasništvu države, a one koje su u vlasništvu Grada odavno 
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su stavljene u funkciju poput Punta Cristo, Kaštel, koji je dan na upravljanje Povijesnom 
pomorskom muzeju Istra, Fort Burginjon koji je dat na upravljanje Arheološkom muzeju 
Istre. I evo, kao što je svima poznato, vjerujem, u njima se odavno odvijaju brojni društveni, 
kulturni i zabavni programi koji su poznati široj javnosti.  
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem se.  
 Kolega Roberto Fabris izvolite, imate riječ. 
 
ROBERTO FABRIS :  
 Hvala na odgovorima. Ja bih kao prvo htio da ne ispadne da sam ja protiv Kaštijuna. 
Ja sam isto za zbrinjavanje otpada i uvijek sam podržavao jedan takav objekt. Ali stvarno 
nisam razumio gospođu direktoricu. Prvo je rekla da Fond ima uporabne dozvole, pa sada je 
odgovorila meni da su oni dobili uporabne dozvole. Koliko sam ja shvatio Fond još nema 
uporabnu dozvolu, mi je još nismo dobili. Želja je, moje pitanje je bilo da li stvarno postoji 
dozvola jer dolazi mi da ima puno tehničkih problema, da li će se to početi radit, jer već duže 
vrijeme na tome radimo. Slažem se, zadovoljan sam da je toliko novaca uloženo. U jednu 
ruku bih vam odgovorio što će raditi druge županije, u jednu ruku me baš ne zanima, drago 
mi je da mi imamo to i iz tog razloga sam postavio to pitanje i hoću da to funkcionira.  
 Na ovo drugo pitanje isto sam očekivao takav odgovor država ima, ali to je u našem 
dvorištu, ili pritisnimo državu ili tražimo više jer puno objekata ima država i mi stojimo. Kao 
da je naš susjed sav zarastao, a što ćemo, neka on raste, to je njegovo. Tako da vjerujem da 
stvarno onaj koji nije vidio, koji nije prošao te tvrđave ne zna što imamo u gradu. Te tvrđave 
se vide dobro, to je jedno veliko bogatstvo pa se nadam da će se jednog dana iskoristiti.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Samo konstatiram da je upravo došao kolega Danijel Ferić (u l8,50 sati), tako da sada 
imamom 23 vijećnika koji su nazočni i nastavljamo sa pitanjima. 
 Dajem riječ kolegi Redžepu Raimoviću da postavi pitanja. 
 
REDŽEP RAIMOVIĆ: 
 Hvala.  Dobar večer svima. Ja bih imao dva pitanja za postaviti. 

Prvo direktoru Pula Sporta, a drugo direktoru Pulaprometa. 
 Kada su u pitanju velika gradilišta u koja svakako spada i izgradnja prvog javnog 
gradskog bazena, radovi i dinamika izvođenja u pravilu ovise o brojnim faktorima. Zamolio 
bih direktora Pula sporta Ivana Glušca da nas upozna s dinamikom izvođenja radova i je li još 
uvijek izgledno da se bazen završi do kraja svibnja ove godine.  
 Drugo pitanje za direktora Pulaprometa gospodina Igora Škatara. 
Grad Pula i Pulapromert u sklopu mehanizma teritorijalnih ulaganja zajednički provode 
projekt modernizacije javnog gradskog prijevoza putem nabavke novih 20 autobusa na 
prirodni plin. Ugovor o kreditu za nabavku novih autobusa već je potpisan pa me zanima 
kada možemo očekivati nove autobuse na pulskim prometnicama 
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Dajem riječ direktoru Pula Sporta, gospodinu Ivanu Glušcu da odgovori na prvo pitanje. 
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IVAN GLUŠAC: 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
 Poštovani predsjedniče, Gradonačelniče, zamjenice Gradonačelnika, zamjeniče 
Gradonačelnika, poštovane vijećnice i vijećnici  
 Kao što već znate, kao što sam već nekoliko puta govorio za ovom govornicom radovi 
na izgradnji kompleksa gradskog bazena u Puli krenuli su krajem srpnja mjeseca 2017. 
godine, potpisana ugovorna obveza sa izvođačem Kolektor Koling d.o.o. iz Idrije, Slovenija, 
koji je ponudio najnižu cijenu u procesu javna nabave protekle godine. Njih obvezuje 
izgradnja od 10 mjeseci. Znači 300 radnih dana, Ako smo krenuli krajem srpnja mjeseca 
protekle godine logično je, odnosno proizlazi iz tog ugovora, da bi završetak radova trebao 
biti krajem svibnja mjeseca ove 2018. godine.  
 Za sada, što se tiče terminskog plana, su stvari unutar tih gabarita. Međutim, ono što 
bih htio vas podsjetiti je to da kompliciraniji dio u izgradnji kompleksa bazena dolazi u 
posljednjoj trećini tog ugovorenog razdoblja od 300 kalendarskih dana. Kao što možete 
vidjeti ako ste prolazili, ako su naši građani prolazili na gradilištu na Verudi, bazen je dignut, 
došao je do razine ulice Veruda. Popeli smo se dolje iz prostora koji je bio ispod, dignuta je 
tehnička etaža, završena je tehnička etaža, završena je slijedeća ploča i kao što smo 
najavljivali tijekom mjeseca veljače bazen će biti stavljen pod krov odnosno završit će rohbau 
faza i oko stotinjak dana prije završetka ugovorne obveze koje ima izvođač Kolektor Koling 
kreće se na unutarnje uređenje bazena, kreće se na postavljanje korita za veliki vaterpolski 
bazen dimenzija 34x25 metara. Kao što znate to korito je najbolje svjetsko korito za bazene, 
to je Mirtino korito, dok je manji bazen 25x10 metara već napravljen. Tamo će biti 
postavljene keramike, kao što će to biti i u manjim bazenu 7x6 metara. 
  Nakon završetka, kao što znate, svaka građevina, posebno ona koja je namijenjena 
upotrebi javnosti, dolazi poslije svoje tehničke inspekcije, dobivanje dozvola itd., tako da 
zapravo možemo govoriti o dvije stvari. To je završetak samih radova na bazenu i puštanje 
kompleksa bazena u rad za naše sugrađane kako za rekreativce, tako i za sportaše. Za sada 
smo unutar gabarita izvođenja radova. Međutim, ono što upozoravam cijelo vrijeme je da je 
posljednja trećina u izgradnji kompleksa bazena zapravo najkompliciranija i najzahtjevnija 
faza u gradnji. Naravno, u slučaju da dođe do neželjenih kašnjenja mi smo ugovorno 
osigurani i izvođač plaća penale.  
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem se. 
 Dajem riječ direktoru Pulaprometa gospodinu Igoru Škataru da odgovori na 
postavljeno pitanje. 
 
IGOR ŠKATAR: 
 Dobar večer svima. 
 Nije jednostavno odgovoriti na tako kratko pitanje, pa ću malo proširiti odgovor. ITU 
mehanizam je već gotovo godinu i pol dana aktivan, nadležni gradski odjeli rade po tom 
pitanju, isto tako i partneri koji su uključeni u taj projekt, to je Plinara i Pulapromet.  
 Ali osim tog projekta nabave 20 autobusa na prirodni plin mi imamo još jedan projekt 
koji smo započeli prošle godine i čije je financiranje 100 posto od strane Ministarstva 
prometa. Cijelo to vrijeme smo u kontaktu sa Ministarstvom prometa i sa Ministarstvom 
regionalnog razvoja i Europskih fondova. Prije desetak dana je Ministarstvo Europskih 
fondova raspisalo posljednji natječaj za Grad Pulu, gdje će prijavitelj biti Pulapromet i 
Plinara, trgovačka društva. Moramo se do 28.02.2018. godine prijaviti, to nam je krajnji rok. 
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Međutim, ispred nas su isto tako određene stavke koje moramo odraditi da bismo mogli 
pristupiti tako nečemu. To je ovo što i danas imamo na dnevnom redu, Ugovor o javnoj 
usluzi. Ugovor o javnoj usluzi je ključni dokument koji omogućava prijavu kako za nabavku 
20 autobusa na prirodni plin, tako i za nabavku autobusa na dizel. Tu se radi o zamjeni 
najstarijeg voznog parka ne samo u Puli, nego u cijeloj Hrvatskoj. To je otprilike oko 200 
stotinjak autobusa koji će se putem tog projekta nabaviti u Republici Hrvatskoj jer cilj je i 
interes Ministarstva da se obnovi vozni park jer znaju situaciju kakva je u svim gradskim 
tvrtkama koje su osnovale jedinice lokalne samouprave. Jednostavno kriza je učinila svoje i 
dugi niz godina se nisu obnavljala vozila tako da smo mi prije desetak godina imali iznimno 
dobar vozni park i iznimno mlad vozni park, međutim nakon 10 godina sada imamo vozila 
koja zapravo zahtijevaju obnovu. 
  Teško je reći kada će ti autobusi doista doći u Pulu. Međutim ukoliko sve protekne u 
redu, ukoliko se mi stignemo prijaviti do 28.02.2018. godine onda nakon toga imamo još 
jedan određeni period aktivnosti koje će tražiti Ministarstvo regionalnog razvoja koje će biti 
potrebne da se naprave. Teče nam rok 15 mjeseci. To je recimo neki razuman rok u kojem se 
mora realizirati punionica plina i nabava autobusa.  
 Sada kada govorimo o financijskom iznosu oba projekta, u novinama i medijima ste 
mogli pročitati da je to što se tiče punionice i nabavke 20 autobusa oko 34.000.000,00 kuna.  
S druge strane ovaj drugi projekt je 2.500.000,00 Eura. Govorimo o besplatnim sredstvima 
oko 52.000.000,00 kuna i to je zapravo jedan veliki impuls koji će Društvu Pulaprometa i 
ovim korisnicima koji su sada, nadajmo se onima koji će se uključiti u to, značajno podići i 
sigurnost i kvalitetu prijevoza, zaštitu okoliša prije svega, jer će i energent koji će se koristiti 
biti okolišu puno prihvatljiviji nego do sada. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Raimoviću da li ste zadovoljni odgovorom? 
/R.Raimović : Zadovoljan sam jednim i drugim odgovorom/. 
 Zahvaljujem.  
 Kolegica Kristina Rabar možete postaviti pitanje. 
 
KRISTINA RABAR: 
 Dobar dan svima. 
 Ja bih imala pitanje za pročelnika Ureda Grada, gospodina Aleksandra Matića. 
Poštovani, kao što znamo za urbano područje Pula u sklopu ITU mehanizma osigurano je 
229.000.000,00 kuna bespovratnih sredstava iz Europskih fondova. Zanima me što se 
trenutno radi po tom pitanju, odnosno koje su najznačajnije aktivnosti koje se planiraju 
provesti u ovoj godini. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Imate samo jedno ili dva pitanje.  
/K: Rabar: Samo jedno pitanje/. 
 Pročelnik Matić imate riječ. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, buona sera a tutti, dobar večer svima. 
Zahvaljujem se na pitanju. 
Jako puno se radi. 
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Kao što znate ITU mehanizam je jedan novi instrument Europske unije za period od 2014. do 
2020. godine, koji je detektirao da su gradovi pokretači razvoja. Da bi gradovi mogli ući u taj 
mehanizam, da bi bili oni pokretači razvoja, morali su zadovoljiti nekoliko kriterija, a to je 
jedan kriteriji broj stanovništva i kriteriji dnevnih migracija. Kriteriji broja stanovništva je 
određen na grad, centar, urbano područje mora imati minimalno 50.000 stanovnika, a da 
dnevne migracije jedinica lokalne samouprave u centru urbanog područja bude barem na 
razini od 30 %. Obzirom da je Grad Pula te preduvjete poštovao ušao je u krug gradova koji 
su dobili priliku biti centri urbanih područja u Republici Hrvatskoj. Osim Grada Pule ima još 
šest urbanih područja, to je Grad Zagreb, Slavonski Brod i Osijek na kontinentu, te Split, 
Zadar i Rijeka na moru.  
 Što je prednost tog mehanizma ? 
 Prednost tog mehanizma je da je alokacija za sedam urbanih područja 345.000.000,00 
eura, koja su raspoređena na temelju veličine pojedinih urbanih središta. Ti novci, to su 
izrazito velika sredstva koja su nama na raspolaganju kroz 3 fonda. To je Fond za regionalni 
razvoj, kohezijski fond i socijalni fond, za provedbu programa Europske unije kroz operativni 
program konkurentnosti, kohezija i program razvoja ljudskih resursa.  
 Sva urbana područja dobila su niz zadaća, koja moraju poštovati da se mogu aplicirati 
projekti po specifičnim kriterijima, a prvi preduvjet je bio donošenje Strategije razvoja 
urbanog područja koje je ovo Gradsko vijeće u prethodnom sazivu jednoglasno donijelo u 
ožujku 2017. godine. 
  Nakon donesene Strategije krenulo je niz aktivnosti od potpisivanja ugovora o 
delegiranim funkcijama kojima se detaljno razradilo koja je uloga urbanog područja, odnosno 
ITU provedbenog tijela, koja je uloga resornog ministarstva i koja je uloga krajnjih korisnika 
koji će prijaviti određene projekte i provoditi te projekte.  
 Nadalje, trebalo je urbano područje Pula, kao i ostala urbana područja formirati 
samostalno tijelo unutar gradske uprave. Mi smo to samostalno tijelo formirali unutar Ureda 
grada oformivši Odsjek za provedbu integriranih teritorijalnih ulaganja za urbano područje 
Pula. 
 Kroz taj novi Odsjek preuzeli smo voditelja te raspisali natječaj da popunimo 
djelatnike koje smo sistematizacijom radnih mjesta predvidjeli da će se baviti tim novim 
mehanizmom. ITU, upravno tijelo je jedna platforma, koja je na usluzi svim jedinicama 
lokalne samouprave koje su ušle u ITU mehanizam i svih onih korisnika koji će aplicirati 
takve projekte. Europska unija predvidjela ja tehničku pomoć, mogućnost apliciranja projekta 
tehničke pomoći da se pokriju troškovi rada tog Ureda. Mi smo kroz dva natječaja za 
tehničku pomoć osigurali ukupno 7.400.000,00 kuna ili planiranih 94 % troškova tog Ureda 
za period do 2023.godine do kada će taj Ured provoditi projekte za period od 2014. do2020. 
godine. 
  Međutim, ima jako puno aktivnosti. Tu je velik broj koordinacijskih sastanaka koje 
organizira Fond za regionalni razvoj i projekte Europske unije. Mi redovito kao Odsjek se 
odazivamo sektorskim dijalozima. Sektorski dijalozi su filter za detekciju projektnih 
prijedloga koji su najspremniji za aplikaciju. Naravno, kroz donesenu Strategiju u ožujku 
2017. godine mi smo naveli devet strateških projekata za naše urbano područje, ali ti projekti 
moraju biti u potpunosti spremni, imovinsko pravno čisti da se oni mogu aplicirati. Kroz 
sektorske dijaloge prvog kruga smo upoznali Europsku komisiju o učinjenom. To nije bila 
samo zadaća urbanog područja Pula, nego ostalih 6 urbanih područja, jer za sva urbana 
područja su ista pravila i imamo svi skupa zajedničke sastanke. Krenuo je nakon tog prvog 
kruga u sektorske dijaloge drugog kruga da se napravi prioritetizacija odnosno da se 
profiltrira cijeli niz lijepih projekata, lijepih naših ideja i želja da se napravi lista projekata 
koji su imovinsko-pravno čisti, spremni, te da se po specifičnim ciljevima može povući 
predviđena alokacija. Obzirom da za svaki specifični cilj je druga alokacija mi smo, osim to 
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što je kolega Igor Škatar spomenuo projekt nabavke autobusa na tlačni prirodni plin i 
izgradnju punionice, imamo niz kvalitetnih projekata, naročito u kulturi, gdje bih se 
nadovezao na pitanje koje je postavio vijećnik Roberto Fabris, mi imamo i pulski 
fortifikacijski sustav gdje povezujemo naše tunele, odnosno Zero-strase sa liftom i Kaštelom 
da se može na jedan novi način prezentirati bogata kulturna baština iz doba Mletačke 
republike i Austro-Ugarskog carstva. 
  U Povijesnom muzeju odnosno na Kaštelu nije predviđeno samo šetnja kroz sadržaj 
muzeja, tu je predviđena i nabavka najmodernije audio-vizualne opreme na koji bi se na 
najsuvremeniji način prezentirao pulski fortifikacijski sustav kroz sva 3 prstena, kroz svih 40-
tak utvrda koje se nalaze na širem području našega grada i našeg urbanog područja.  
 Obzirom da su brojni projekti koji su vezani za urbano područje, nije to značajno 
samo za urbano područje grada Pule, za Grad Pulu i naše partnere, nego u vezani za cijelo 
istarsko podnije. To je izrazito velika razvojna šansa za cijelu Istarsku županiju, a tu je jedan 
projekt koji je bio na Županijskoj sjednici, to je prenamjena Mornaričke bolnice u Istarsko 
sveučilište, gdje mi imamo alokaciju za investicije 50-tak milijuna kuna, odnosno neki 
7.000.000,00 eura. Tu su i brojni drugi projekti u kulturi koji su izrazito kvalitetni, ali 
obzirom da za svaki strateški cilj postoji alokacija mi imamo za projekte u kulturi preko 
300% alokacije te ukoliko bude i dalje takvih projekata vezano za fortifikacijski sustav, za 
obnovu muzeja, Arheološkog muzeja, mi imamo sigurno velikim dijelom spremne projekte, 
tako da ćemo na najbolji način moći prezentirati našu bogatu povijest na dobro bit svih naših 
građana i turista našeg grada. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Kolegice Kristini Rabar, imate riječ. 
/K. Rabar : Zadovoljna sam odgovorom. Hvala/. 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ vijećnici Gordani Čakić da postavi svoja pitanja. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
Dobar večer svima. 
Htjela sam postaviti pitanja što se tiče Uljanika. 
Gradonačelnik nam je sada odgovorio da će biti tematska sjednica. To sam baš htjela pitati.  
Ono što me zanima je tko je u Odboru Uljanika ?  
Sada smo vidjeli da je gospodin Jakovčić najvjerojatnije u sukobu interesa, pa bih htjela da 
nam malo to prokomentirate, jer je sa gospodinom Končarom u njegovom Upravnom odboru. 
Mislim da je to tako. Uglavnom to me je zanimalo. 
I zanimalo me je tko predstavlja Grad, jer znamo da će 16.02.2018. godine biti sjednica, 
Skupštine dioničara. Tko će uopće tu predstavljati Grad Pulu.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolegica, samo pojasnit kome pitanje postavljate ? 
/G. Čakić: Pitanje postavljam Gradonačelniku). 
 Hvala. 
 Gradonačelniče, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Grad na temelju Zakona o lokalnoj samoupravi, na temelju Statuta Grada Pule 
predstavlja Gradonačelnik ili osobe koje on ovlasti 
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  Glede Skupštine Društva Uljanik d.d. Grad Pula je vlasnik 0,3 % dionica, što je 
manje od 0,5 %. Mislim da treba ozbiljno odgovoriti, jer ja nikako ne mogu to prihvatiti na 
ovaj način da se netko na bilo koji način pokušava poigravati s Uljanikom. Mi smo svaki put 
prisutni na skupštini Društva, međutim, na skupštini Društva sa tim brojem glasova, formalni 
glasovi Grada su minorni. Ukoliko pogledamo grupacije tada je 48 % najveća grupacija, koja 
otpada na male dioničare, a ostatak dionica do 100 % je u vlasništvu određenih tvrtki poput 
Croatia osiguranja, Adrisa, određenih fondova, mirovinskih. I što se tiče same skupštine, 
utjecaj Grada Pule doista u smislu glasova je minoran. 
 Glede vašeg pitanja oko uloge gospodina Jakovčića, našeg euro zastupnika, ja mu se 
mogu doista zahvaliti što nam je putem svog Ureda u Bruxellesu omogućio razgovore sa 
ključnim ljudima unutar Europskog parlamenta, koji se bave unutarnjem tržištem Europe i 
unutar Europske komisije, konkretno u središnjoj upravi za konkurentnost, koja je i izdala 
konkretnu suglasnost za važno jamstvo koje je osiguralo mogućnost zajmova i isplate plaća 
djelatnicima. 
 Ja sam u prvotnom pitanju kada je bila riječ o Uljaniku upravo apelirao na 
odgovornost svih dionika u ovome procesu. Niti osobno, niti mojim kolegama nisam 
dozvolio, niti ću dozvoliti, da itko na temu Uljanika ili u onome trenutku u nepovoljnoj 
poziciji radnika koji nisu dobili svoje plaće ili radnika kooperanata, koji jednako tako još 
duže nisu dobili soje plaće, pokuša politizirati ili na bilo koji način pokuša tu temu staviti na 
dnevni red radi jeftinih nekakvih političkih poena. Moja tema prema svima, uključujući i 
gradske vijećnike, neovisno o kojim političkim opcijama se radi. Moja je tema da budemo svi 
skupa odgovorni, da pokušamo svi skupa razmišljati u cilju održivosti i očuvanja 
brodogradnje kako u Puli, tako u Rijeci, tako u Hrvatskoj. 
 Zašto ističem da je to vrlo bitno? 
 Ta razina odgovornosti je presudna, pogotovo u ovom procesu kada je prije samog 
programa restrukturiranja neophodno pronaći strateškog partnera iz brodograđevne 
djelatnosti, koji je spreman uložiti ne mali novac, veliki kapital, kako bi se popravila 
dokapitalizacijom bilanca samoga Društva i kako bi Društvo nakon programa 
restrukturiranja, bilo sposobno biti održivo na svjetskom tržištu i poslovati, ponavljam, bez 
mogućnosti dobivanja državnih potpora. Evo, to je moja tema prema svima i molim svatko 
ima pravo na svoj nastup, svatko ima pravo to tumačiti na svoj način, to je neosporno, živimo 
u demokratskom društvu, ali ponavljam, ukoliko nam je doista svima zajednički cilj očuvanja 
brodogradnje u Puli, očuvanju Uljanika, radnih mjesta i njegove održivosti, onda probajmo 
doista svi zajedno uprijeti iz svih svojih snaga u jednom smjeru, a to je, budućnost Uljanika, 
budućnost radnih mjesta i budućnost brodogradnje.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Čakić imate pravo iznijeti mišljenje na dobiveni odgovor. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
 Ja sam čula to mišljenje, ali dalje smatram da će 16.2.2018. godine otići nekom 
dioničaru jer mi nemamo nikakve kontrole nad tim. Znači, otići će nekakvom dioničaru koji 
nema, ustvari rasprodati će se. Eto, tog sam mišljenja. Hvala vam na odgovoru, ali mislim da 
od toga neće biti ništa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
  Kolega Igor Belas možete postaviti pitanja. 
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IGOR BELAS: 
 Hvala predsjedniče, dobar večer svima. 
 Ja bih otvorio jednu temu nakon ovih teških tema tipa Uljanika. Teško je govoriti o 
nekim drugim temama, ali kaže se život ide dalje, pa ja bih otvorio raspravu o jednoj grani 
koju nadam se svi volimo i svi je prakticiramo, a to je sport.  
 Ovo pitanje me je ponukalo gledajući Europsko prvenstvo u rukometu, gledajući te 
pune dvorane, tu fantastičnu atmosferu koju smo vidjeli, neću sada o rezultatima koji su bili, 
gledajući tako sportska događanja diljem Hrvatske, meni osobno kao Puležanu i kao nekom 
bivšem sportašu, boli me kada ja postavljam pitanje, a gdje je moj grad u toj priči. Svi ovdje, 
znam ovdje dosta pojedinaca, koji su u svojoj mladosti trenirali neke sportove, pamtimo kada 
su bile pune dvorane, da li je to bio sport, rukomet, odojka, košarka, svi su voljeli voditi, ići 
osobno, voditi svoje klince i ti klinci su na tim borilištima gledale neke buduće uzore, neke 
idole, pa i ja osobno sam to tako radio. Naravno, kada se otvara tema sporta, nekako uvijek su 
neke mantre u zraku da nema novaca, da se ne smije davati novac iz Proračuna, da treba 
ulagati u sport i rekreaciju, da je nogomet kriv za sve, pa djelomično se slažem sa time.  
 Ali mislim da mi Istrijani volimo se hvaliti i kada idemo iz Istre našim načinom 
života, našim uspjesima, pa ja bih volio da budemo mi malo samokritični, jer mene dosta 
ljudi pita: 
a što jer sa vašim sportom ?  
 Mislim da mi koji smo na ovim prostorima, koji se bavimo nekom politikom, mi 
nismo ti koji trebamo donijeti novaca, ali sigurno možemo naći načina da iz privrednih 
subjekata koji ulažu u našu Istru, u naš grad, mogu naći novaca, sredstva, da bi se ti naši 
klubovi digli na neku pristojnu razinu, da ne budu, nažalost, boksačkim rječnikom na 
konopcima. Ja stvarno ovdje nikoga ne prozivam, nego pozivam sve aktere koji ovdje jesmo i 
pitanje Gradonačelniku da možda nakon ovog navedenog, možda je vrijeme da napravimo 
jednu tematsku sjednicu u ovome domu po pitanju pulskoga sporta. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 U jednom djelu se mogu složiti s vašim razmišljanjima, međutim, u jednom dijelu se 
ne mogu složiti sa vašim konstatacijama. Ja mislim da je grad Pula polučio puno vrhunskih 
sportaša i da se iz godine u godinu dosta radujemo rezultatima tih sportaša. Mogu ih i po 
imenice imenovati zlatne olimpijce, osvajače svjetskih odličja, hrvatskih odličja različitih 
klubova. Mislim da putem Saveza sportova financiramo negdje oko 88 različitih sportskih 
udruga, da upravo te udruge, koje čine skupštinu Saveza sportova, definiraju na koji će se 
način sredstva Proračuna Grada Pule distribuirati prema njima, ovisno o rangu natjecanja, 
rezultatima, broju članova određenog kluba. I mislim da je najbolje da upravo sportaši 
odlučuju kako će raspodijeliti udio sredstava unutar Proračuna. 
  Sada, da li mi dovoljno izdvajamo za sport ili ne, možemo jednostavno usporediti 
izdvajanja Grada Pule sa drugim gradovima u Hrvatskoj, u relativnim iznosima ti su brojevi 
usporedivi. No, reći ću vam osobno koji je moj stav, što ne znači da moraju ga svi dijeliti, ja 
sam uvijek bio za princip da Grad kao jedinica lokalne samouprave gro sredstava u sport 
ulaže u školski sport, predškolski odgoj i u amaterski sport u smislu natjecateljskog dijela. 
  Dakle, mislim da jedan grad ili jedna općina, ne bi trebala trošiti proračunska 
sredstva za profesionalni sport. Ovo što ste rekli pune dvorane Evropskog prvenstva u 
rukometu da, sigurno je to jedan lijep događaj, pogotovu kada igra tvoja reprezentacija, 
međutim, to su sve profesionalni sportaši, koji igraju u različitim europskim klubovima. I, 
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ukoliko vi imate saznanja da bilo tko od tih klubova je financiran iz sredstava poreznih 
obveznika, možemo svi skupa raspravljati i o tom modelu. Mislim da, kao što to vani nije 
slučaj, da bismo se i mi trebali sve više fokusirati na ovo što sam rekao, a to je predškolski 
odgoj, sport u našim najranijim fazama, privoljeti djecu za bavljenjem sportom u našim 
predškolskim ustanovama, vrtićima. Zatim je to sport u osnovnim školama, srednjim školama 
i omogućiti kvalitetnu sportsku infrastrukturu. Mislim da Grad Pula, posebice sada nakon što 
se izgradi kompleks otvorenih bazena u našem gradu, ima doista jednu izuzetno kvalitetnu 
sportsku infrastrukturu, koja omogućuje od najmlađih pa do naših građana treće životne dobi, 
rekreativcima, dakle, svima onima koji to žele da se bave sportom, vjerujem da to ne treba 
ponavljati koliko je sport bitan za jednu uspješnu i zdravu zajednicu.  
 I sada postoji onaj drugi dio koji ste vi spomenuli, a to je utjecaj, ako hoćete, politike 
prema određenim gospodarskim subjektima koji djeluju na određenom području u smislu 
privole za financiranje sporta. Ima doista jako puno trgovačkih društava koja imaju jednu 
odgovorno društveno poslovanje i koji dio svoje dobiti, svoje zarade, vraćaju u sredinu gdje 
su svoju zaradu ostvarili, da li se to radi o sportu, da li se radi u kulturi ili nekoj drugoj za 
zajednicu bitnoj aktivnosti. I ja im na tome doista od srca zahvaljujem. 
 Prije je bila i tema Uljanika, znate i sami koliko sportskih društava se upravo kroz 
Uljanik financira, a koji nisu namijenjeni isključivo djelatnicima Uljanika, nego su otvoreni 
za širu javnost. Jednako tako i druga trgovačka društva u našem gradu. Međutim, one teze 
koje se često promiču, a s kojima ja nisam suglasan, glase na način: ne može nitko doći raditi 
u Pulu ako ne daje nešto za sport ili za kulturu. To je već jedna vrlo, vrlo rizična granica 
ponašanja, jer ukoliko mi poslujemo po pozitivnim propisima RH, a to činimo, i ukoliko se 
busamo u prsa da smo jedan od najviše transparentnih gradova i da na temelju Zakona o 
javnom nadmetanju i javnoj nabavi poslove dobivaju oni koji su najkonkurentniji, ponude 
najbolje cijene, onda da, moguće je razgovarati i usmjeriti da ukoliko postoji interes da se dio 
financija namijeni marketingu ili nekoj drugoj promidžbenoj aktivnosti, usmjere ka sportu i 
to činimo, ali da ćemo to postaviti kao uvjet nekome da bi mogao poslovati na nekom 
području, s time nisam suglasan, jer je to jedno vrlo, vrlo rubno rizično, reći ću po meni, 
nedopustivo područje i mi se tako u ovom gradu ne ponašamo. Ali,i prihvaćam vašu 
inicijativu da probamo razmotriti, imamo naš Upravni odjel, imamo i naše Odbore Gradskoga 
vijeća koji se bave tom temom, i ukoliko vi smatrate da je potrebno napraviti jednu takvu 
sjednicu zašto ne.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Vrijeme za postavljanje pitanja je dosta isteklo. Vijećnici koji nisu uspjeli postaviti pitanje 
imati će prednost na slijedećoj sjednici. 
 
 
 
AD -2.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 5. sjednice Gradskog vijeća od  
 11.12.2017. godine 

 
Vijeće je bez primjedbi sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasom, usvojilo  

 
  SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća od 11.12.2017. godine 
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AD – 3.  Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2018. godine 

 
  Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je predsjednik Gradskog vijeća pa 
moli potpredsjednicu Dianu Kukić Dasko da preuzme vođenje sjednice po ovoj i  
slijedećoj točki dnevnog reda. 
 

Potpredsjednica DIANA KUKIĆ DASKO daje riječ predsjedniku Gradskog vijeća 
TIZIANU SOŠIĆU da obrazloži Program rada Gradskog vijeća za 2018.godinu i ujedno 
da iznese mišljenje i obrazloži zaprimljene amandmane Kluba vijećnika SDP-HSU i 
amandman predlagatelja. 

  
 Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ obavještava da je Vijeće primilo Amandman Kluba 
vijećnika SDP-HSU, kojim predlažu izmjenu članka 3. prijedloga Programa rada na 
način da se izbrišu točke : 

- 11. Odluka o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 
Rok : I kvartal 2018. i  

- 12. Odluka o izmjeni Odluke o naknadi za razvoj sustava javne vodoopskrbe  
Rok.I kvartal 2018. 

Amandmane predlagatelj prihvaća. 
 
Nadalje, u vezi amandmana predlagatelja navodi da se u I kvartalu 2018. godine ne može 
provesti rasprava iz razloga što je potrebno provesti javnu raspravu u skladu sa Planom 
savjetovanja s javnošću od 23. siječnja 2018. godine, pa je predsjednik Gradskog vijeća 
kao predlagatelj predložio Amandman koji glasi: 

- u članku 3. Prijedloga Programa rada Gradskog vijeća za 2018.godinu, iza točke 32. 
dodaju nove točke 33. i 34. koje glase : 
«33. Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 

Rok: II kvartal  
34.Odluka o izmjeni Odluke o naknadi za razvoj sustava javne vodoopskrbe 

Rok: II kvartal » 
te dosadašnja točka 33. postaje točka 35. i tako redom ostale točke slijedom, dobivaju 
nove redne brojeve.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
Odbora za statut i druge opće akte (Predsjednik :Tiziano Sošić), vijećnici su primili na 
tablet. 

 
 Potpredsjednica DIANA KUKIĆ DASKO zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Program rada Gradskog vijeća za 2018. godinu zajedno sa prihvaćenim Amandmanima 
Kluba vijećnika SDP-HSU i Amandmanom predlagatelja predsjednika Gradskog vijeća, 
koji su postali sastavni dio Programa rada Gradskog vijeća, te nakon glasanja utvrđuje da 
je 
 

Vijeće sa 13 glasova «ZA», 6 glasova «PROTIV» i sa 3 «SUZDRŽANIM» glasom 
donijelo 
  PROGRAM RADA 

Gradskog vijeća za 2018. godinu 
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AD – 4. Donošenje: 
a) Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
b) Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za statut i druge opće akte.  
TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Odbora obrazložio je točku a) i b) te Amandmane na točku 
4.b. prijedloga Izmjene Poslovnika koje su podnijeli Klub vijećnika SDP-HSU i Odbor za 
statut i druge opće akte. 
 U vezi točke - 4.b) Izmjene Poslovnika Vijeće je primilo Amandman Kluba vijećnika 
SDP-HSU od 29. siječnja 2018. godine i Amandman Odbora za statut i druge opće akte, koje 
je predsjednik odbora obrazložio. 
Amandmanom Klub vijećnika SDP-HSU 
„1. Predlaže izmjenu čl. 1., st. 1., t. 3. prijedloga Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-
Pola na način da glasi:  
(3) Predsjednik Gradskog vijeća upućuje proračun vijećnicima najkasnije 10 (deset) dana prije 

održavanja sjednice.  
2. Dodaje se novi članak 3. u prijedlogu Izmjene poslovnika koji glasi:  
 
Članak 62., st. 3., mijenja se i glasi:  
(3) Poziv za sjednicu s materijalima prijedloga dnevnog reda dostavlja se vijećnicima 8 (osam) 

dana prije održavanja sjednice. Ako postoje opravdani razlozi, koji se moraju obrazložiti, rok 

može biti kraći.  
3. Članci 3-5 postaju članci 4-6. „ 
 
Predsjednik Odbora navodi da je prva intencija bila da se intervenira u Poslovnik Gradskog 
vijeća u onom dijelu kojeg moramo uskladiti sa Zakonom i takva je potreba i mi smo primili 
ovaj Amandman koji je pravodobno podnesen od ovlaštenog predlagatelja i njega 
prihvaćamo u cijelosti, pa time postaje sastavni dio prijedloga akta. 
 
Nakon toga, na dan održavanja sjednice održana je sjednicu Odbora za statut i druge opće 
akte te je Odbor kao ovlašteni predlagatelj predložio slijedeći  
A M A N D M A N:  
 „U prijedlogu Izmjena Poslovnika Gradskog vijeća Pula-Pola, daje se novi članak 1. 
koji glasi : 
 U Poslovniku Gradskog vijeća Grada Pula-Pola «Službene novine» Grada Pula broj : 
1/13 i 14/5), u članku 46. stavak 3. podstavku 2.riječi : « posljednjeg radnog dana» 
zamjenjuju se riječima «dva radna dana».» 
 Dosadašnji članci od (1) do (5) postaju članci (2) i (6).“ 
 
U svojoj suštini u članku 1. određujemo da se amandmani dostavljaju predsjedniku Gradskog 
vijeća najkasnije do 12,00 sati dva radna dana prije dana određenog za održavanje sjednice. 
Dosada je to bilo da se dostavljaju amandmani do 12,00 sati posljednjeg radnog dana, a sada 
taj rok proširujemo iz razloga da bi gradske službe i predlagatelji imali dovoljno vremena da 
na ozbiljan način razmotre amandmane koji su dostavljeni. I na taj način, barem u onom 
dijelu predlaganja dostavljanja materijala vijećnicima i predlaganje amandmana nekako ga 
usklađujemo na način da to koordinirano egzistira. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na 
tablet. 
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Potpredsjednica vijeća DIANA KUKIĆ DASKO, naglašava da je predlagatelj prihvatio sve 
predložene amandmane, otvara objedinjenu raspravu za točku AD-4. a) i b) za Klubove 
vijećnika, pa budući se nitko nije javio za raspravu, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
točku 
 
AD- 4.a) Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
 
te nakon glasanja utvrđuje da je Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
SUZDRŽANIH» glasova, donijelo  
 
 STATUTARNU ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama statuta Grada Pula-Pola 
 
Zatim daje na glasanje točku 
AD-4.b) Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola, zajedno sa prihvaćenim 
amandmanima Kluba vijećnika SDP-HSU i Amandmanom Odbora za statut, koji su postali 
sastavni dio akta, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  

IZMJENE POSLOVNIKA 
Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

 
U nastavku vođenje sjednice preuzima TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća. 
 
AD – 5  Donošenje Izmjena Osnova pravila mjesnih odbora 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje 
akta je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležni odbora. 
-Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik : Tiziano Sošić), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, VESNA SAJIĆ 
odgovor na postavljeno pitanje. 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Izmjena 
Osnova pravila mjesnih odbora, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
  IZMJENE OSNOVA PRAVILA MJESNIH ODBORA 
 
 
AD- 6.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog  
  izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Vidikovac Pula 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
obrazloženje akta je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti. 
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Vijeće je bez rasprave sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova donijelo 
 
  ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog izmjena i dopuna Statuta  
Osnovne škole Vidikovac Pula. 

 
 
AD – 7.  Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za    
  osnivanje založnog prava na koncesiji (WARM UP) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2.Odbora za plan i financije (predsjednica : Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet 
 

Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 3 
«SUZDRŽANA glasa, donijelo 
 
  O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti za osnivanje založnog prava na koncesiji  
(WARM UP – ski lift Uvala Valovine) 

 
 
AD – 8.  Donošenje Odluke o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu  

Grada Pule radi osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica : Sanja Radolović), vijećnici su primili na table 
 
 U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su SINIŠA GORDIĆ, INGRID BULIAN, odgovor na 
postavljeno pitanje.  
 
PREDSJEDNIK IZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule radi osiguranja kredita 
(Turistička zajednica Grada Pule), te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo  
   O D L U K U 

o dozvoli upisa prava zaloga na nekretnini u vlasništvu Grada Pule radi  
osiguranja kredita (Turistička zajednica Grada Pule, Verudela-Art park) 
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AD – 9. Donošenje: 
a) Rješenja o imenovanju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske  

knjižnice i čitaonice Pula 
b) Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 

Javne ustanove Pula Film Festival 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela 
za kulturu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druga upravna tijela (predsjednik : Tiziano Sošić) 
2.Odbora za izbor i imenovanja (predsjednik : Diana Kukić Dasko ).  
 
Predsjednik daje odvojeno na glasanje točku 4.a) i 4.b) te utvrđuje da je 
 

Vijeće je sa 22 glasa „ZA“ bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
pod toč. - 4. a)  
 
 R J E Š E N J E 

o imenovanju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
 

Vijeće je sa 22 glasa „ZA“ bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
pod toč.– 4. b) 
 

 R J E Š E N J E 
o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 
Javne ustanove Pula Film Festival 

 
 
AD – 10.  Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice 

Istarskog narodnog kazališta–Gradskog kazališta Pula 
(Gordana Jeromela Kaić) 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala JASMINA NINA KABER, pročelnica Upravnog odjela za 
kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druga radna tijela i druge opće akte ( predsjednik : Tiziano Sošić) 
2.Odbora za izbor i imenovanja (predsjednica: Diana Kukić Dasko)  
 
Vijeće je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 
 

R J E Š E N J E 
o imenovanje ravnateljice Istarskog narodnog kazališta-Gradsko kazalište Pula 
(Gordana Jeromela Kaić) 
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AD – 11.  Donošenje Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za    
  davanje koncesijskih odobrenja  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala INGRID BULIAN, zamjenica Pročelnika Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih tijela: 
1.Odbora za statuti druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2.Odbora za izbor i imenovanje (predsjednica : Diana Kuić Dasko), vijećnici su primili na 
tablet. 
 
Vijeće je bez rasprave sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 
 
  R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja  
 
 
AD–12.  Donošenje Odluku o davanju suglasnosti na prijedlog Ugovora  

o javnom interesu i osiguranja javnog prijevoza u Gradu Puli, 
Gradu Vodnjanu, Općini Fažana, Općini Ližnjan i Općini Medulin 
za razdoblje od 2018 do 2027 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala INGRID BULIAN, zamjenica Pročelnika Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav imovinu, a nakon toga detaljnije pojašnjenje je dao 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik : Tiziano Sošić) 
2.Odbora za izbor i imenovana (predsjednica Diana Kukić Dasko) 

 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU; u 
pojedinačnoj raspravi RADENKO OGNJENOVIĆ; IGOR ŠKATAR odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju 
suglasnosti na prijedlog Ugovora o javnom interesu i osiguranja javnog prijevoza u Gradu 
Puli, Gradu Vodnjanu, Općini Fažana, Općini Ližnjan i Općini Medulin za razdoblje od 2018 
do 2027. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova 
Vijeće donijelo 

  O D L U K U 
o davanju suglasnosti na prijedlog Ugovora o javnom interesu i osiguranja  
javnog prijevoza u Gradu Puli, Gradu Vodnjanu, Općini Fažana, Općini  
Ližnjan i Općini Medulin za razdoblje od 2018 do 2027 
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PAUZA OD 19,35 - 20,00 SATI 

 
 
 
AD – 13.  Donošenje Odluku o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 

miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog red je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje akta je dala gospođa INGRID BULIAN, zamjenica Pročelnika 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, koja je obrazložila 
prijedlog akta i podnesene amandmane Kluba vijećnika SDP-HSU i Gradonačelnika, a nakon 
toga dodatno obrazloženje je dao direktor Pula Hercculanee d.o.o. Pula, gospodin IGOR 
STARI. 
 
U ime predlagatelja amandmana amandmane je obrazložio DANJEL FERIĆ, predsjednik 
Kluba vijećnika SDP-HSU. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut druge opće akte Tiziano Sošić) 
2. Odbora za prostorno uređenje ( predsjednik Igor Bels), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU; 
u raspravi za vijećnike: DANIJEL FERIĆ, MIRKO JURKIĆ, SINIŠA GORDIĆ, RADENKO 
OGNJENOVIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ replika, RADENKO OGNJENIĆ odgovor, 
VALTER BOLJUNČIĆ ispravak krivog navoda, ROBERTO FABRIS, IGOR BELAS, 
SANJA RADOLOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, SANJA RADOLOVIĆ replika, SINIŠA 
GORDIĆ replika, ARDEMIO ZIMOLO odgovor na repliku, VALTER BOLJUNČIĆ, 
DANIJEL FERIĆ replika, VALTER BOLJUNČIĆ odgovor na repliku, IGOR STARI, 
odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 
 
PREDSJDNIK TIZIANO SOŠIĆ, pita predlagatelje amandmana da li ostaju kod svojih 
amandmana s time da je Amandman broj 8 prihvaćen i čini sastavni dio prijedloga akta i o 
njemu se ne glasa. Prilikom izjašnjavanja moli ako se može navesti u pogledu Amandmana 
10. i 13 koji su preuzeti i preoblikovani amandmanom Gradonačelnika, da li kod njih ostaju 
predlagatelji amandmana ili ne, odnosno na sve amandmane .  
 
DANIJEL FERIĆ, predsjednik Kluba vijećnika SDP-HSU se izjašnjava da ostaju pri svim 
amandmanima, osim onih koji su prihvaćeni.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, ističe da se ustvari podneseni amandman sastoji od 14 
točaka te za sve njih odvojeno glasa, pa daje odvojeno na glasanje točke 1.–7. AM (bez 
amandmana broj 8 koji je usvojen i postao sastavi dio akta) te AM od 9.-14. te utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 10 glasova „ZA“ ODBILO amandmane od toč. 1.-7 te od toč.9.-14.  
 

Zatim daje na glasanje Odluku o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada zajedno s prihvaćenim amandmanom 8 
Kluba vijećnika SDP-HSU, kojeg je predlagatelj prihvatio te je postao sastavni dio akta, te sa 
amandmanima Gradonačelnika sve sukladno članku 48.Poslovnika, te nakon glasanja 
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utvrđuje da je Vijeće sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 10 SUDRŽANIH» 
glasova, donijelo 
 
  O D L U K U 

o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog  
komunalnog otpada 

 
 
 
AD – 14.  Donošenje Odluku o mjerama za sprječavanje nepropisnog     
  odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje odbačenog otpada 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.  
Uvodno obrazloženje je dala INGRID BULIAN, zamjenica pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbora za statut i druge opće akt (predsjednik : Tiziano Sošić) 
2.Odbora za prostorno uređenje ( predsjednik Igor Belas) vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: SANJA RADOLOVIĆ, INGRID BULIAN, odgovor 
na postavljeno pitanje. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o mjerama 
za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje odbačenog otpada, 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
 
 O D L U K U 

o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje  
odbačenog otpada 

 
 
 
AD – 15.  Donošenje Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti  

političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2018. godinu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić 
Uvodno obrazloženje akta je dala JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela 
za kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet.  
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 
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stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2018. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da 
  

je Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 1 «SUZDRŽANIM» 
glasom, donijelo 
 
 O D L U K U  

o raspoređivanju sredstava za sufianciranje aktivnosti političkih stranaka u Gradskom  
vijeću Grda Pula-Pola za 2018. 

 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te predsjednik zaključuje 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule. Dichiaro conclusa la 6 sessione del Consiglio municipale.  
 
 
 

Sjednica je zaključena u 22,30 sati. 
 
 
 
KLASA:021-05/18-01/22 
URBROJ:      
Pula, 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO        PREDSJEDNIK  
IVAN KLARIĆ v.r.       TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
 
 


